
 

Z jednání výboru T. J. Sokol Nový Hrádek ze dne 7. 2. 2022 

Přítomni: Veronika Bohadlová, DiS, Jeroným Holý, Ing. Jeronym Holý, Jiří Hlaváček, Lidmila 

Martinková, Bc. Jarmila Drašnarová, Vítězslav Doubek, Renata Suchánková, Hana Svatoňová, Jana Černá, 

Mgr. Pavel Bachura 

Omluveni: Ing. Miloš Vondřejc, Ing. Jiří Hlaváček,  

 

1) Vláda rozvolnila opatření – v sokolovně od 9. 2. mohou cvičit všichni. 

2) V sobotu 5. února se uskutečnil přejezd Orlických hor na běžkách, kterého se zúčastnilo 84 běžkařů. 

Se skupinou se Sokola Studenec přijela Květa Pecková Jeriová, trojnásobná olympijská medailistka 

z let 1980 a 1984 v běhu na lyžích. Paní Pecková Jeriová se podepsala do historické kroniky. Po 

návratu se všichni mohli občerstvit v sokolovně gulášovou polévkou a čajem. 

3) V pondělí 7. března bude v restauraci Na Kovárně Valná hromada jednoty. 

4) Ve čtvrtek 17. 2. bude provedena inventura nářadí a nádobí v sokolovně.  

5) Informace náčelnice T. J.: školení a semináře, objednávka časopisu Sokol, Sokolská kapka krve. 

6) VZP poskytuje v letošním roce z fondu prevence příspěvek až 800,- Kč dětem starším 1 roku na 

sportovní aktivity organizované mimo školu. Podrobné informace jsou na stránkách VZP. 

7) Návrh na pořízení sokolského kroje pro praporečníka. Praporečníkem byl ustanoven Pavel Bachura. 

8) Lyžařský vlek na Panské stráni je v provozu, sněhové podmínky jsou dobré. Lyžařský oddíl pořádá 

v soboru 12. 2. Župní přebor ve sjezdovém lyžování a 19. 2. se členové oddílu zúčastní Přeboru ČOS 

v Krkonoších. 

9) Proběhlo školení požární ochrany, které provedl pan Šimerda. 

10) Informace o stavu finančních prostředků v pokladně a na účtech. 

11) Informace o dotačních programech. 

Zapsala: Jarmila Drašnarová 


